

Supplement Facts

Serving size: 1 spray	Serving size
Servings per container: 80	

Melatonin . . 1 mg
Vitamin B6
(pyridoxine
HCl) 1.5 mg*
* RDA: . . . 107.1%

Other ingredients:
Water, glycerin,
peppermint flavor,
sunflower lecithin,
sodium benzoate,
citric acid.

super

smart[®]

MELATONIN
SPRAY
Timed Release



Dietary Supplement

60 ml
1 mg Per Day

Recommended use: Adults. Take one or more sprays at night before going to bed. **Precautions:** Do not exceed the recommended daily dose. This product is a nutritional supplement and should not replace a varied, balanced diet. Keep out of childrens' reach. Store away from direct light, heat and humidity. Not recommended for women who are pregnant or breastfeeding, or for those with mental health problems or auto-immune diseases. Consult a health professional before taking if you have any health problems. Do not use melatonin if you are driving or operating heavy machinery.

Conseils d'utilisation : Adultes. Prendre un ou plusieurs sprays le soir avant de se coucher. **Précautions :** Ne pas dépasser la dose quotidienne recommandée. Ce produit est un supplément nutritionnel qui ne doit pas se substituer à une alimentation variée et équilibrée. Ne pas laisser à la portée des jeunes enfants. Conserver à l'abri de la lumière, de la chaleur et de l'humidité. Déconseillé aux femmes enceintes ou allaitantes ainsi qu'en cas de troubles mentaux ou de maladie auto-immune. Consultez un professionnel de santé avant de le prendre si vous avez un problème de santé. Ne pas prendre de mélatonine avant de conduire ou d'utiliser des machines. Batch/lot no, expiry date: See base of bottle. Manufactured in the USA and distributed by: SN Worldwide Unipessoal, Lda, Avenida Do Infante 66, Edificio Quinta Avenida 1°C, Funchal 9000-015, Portugal.

5 453003 826750



6653

